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Abstract (en)
A gathering machine for collecting and depositing signatures (4) is described which has a circulating receiving device (7) with a multiplicity of
receptacles (8) for the separated signatures (4), from which device the signatures (4) are passed to a pin transporter (11). The latter has stops (12)
at the rear of adjustable height. The respectively adjusted height of the stops (12) of the pivot transporter (11) determines the number of signatures
(4) simultaneously removed from the receptacles (8) of the receiving device (7) and collected to form a book block (13). <IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Kollator zum Sammeln und Ablegen von Signaturen (4) mit einer umlaufenden Aufnahmevorrichtung (7) mit einer Vielzahl
von Aufnahmen (8) für die vereinzelten Signaturen (4), von der die Signaturen (4) an einen Zapfentransporteur (11) abgegeben werden. Dieser hat
rückwärtige Anschläge (12), deren Höhe einstellbar ist. Die jeweils eingestellte Höhe der Anschläge (12) des Zapfentransporteurs (11) bestimmt die
Anzahl der aus den Aufnahmen (8) der Aufnahmevorrichtung (7) gleichzeitig entnommenen und zu einem Buchblock (13) gesammelten Signaturen
(4). <IMAGE>
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